
Jeg forstår ikke dette. 

Resultatet er jo at vi begynner at ryge igen, til skade for vores sundhed. 

Jeg troede myndighederne var optaget af vores sundhed, men det kunne tyde på, at de er mere 

interesseret i de ekstra afgifter de for via salg af cigaretter. 
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